
Motion/Förslag från Enångers Bygdegårdsförenings styrelse 

 

För några år sedan fick Enångers Bygdegårdsförening äran att ta över administrationen för Enångers 

Byavakter. 

Vi har nu under ett antal år försökt med ett antal olika insatser. Vi har bland annat kallat till ett 

möten på bygdegården, som mötts med ett svalt intresse. 

Våra inlägg i Facebookgruppen får liten respons, och vid varje åtgärd som vi gör, är det någon/några 

som ber att få bli strukna från listan.  

Trots låg aktivitet krävs det en hel del administration, som inte heller någon verkar vara intresserad 

av att hjälpa till med. 

Styrelsen har nu under hela hösten försökt att lyfta frågan kring Byavakternas framtid. Styrelsen har 

skrivit om verksamheten i Bygdebladet, frågan lyftes på föreningens extra stämma i januari 2021 och 

det har även stått en gatupratare vid Coop med information om möjligheten att lämna synpunkter i 

bygdegårdens brevlåda. 

Trots dessa insatser, så är det ett mycket lågt intresse. 

Detta har gjort att styrelsen har tagit beslutet att föreslå årsmötet  

- Att lägga ned Enångers Byavakter 

 

Skulle behovet och efterfrågan uppstå igen, finns listorna kvar och finns arbetskraft är det lätt att 

starta upp verksamheten igen. 

Om årsmötet bifaller denna motion, kommer väskan att lämnas till bygdegården, medan 

bevakningsskyltarna får stå kvar tillsvidare. 

Information om detta kommer att publiceras i nästa nummer av Bygdebladet. 

 

 


